
Az ukrán maffiával ijesztgetni leginkább azokat tudja a Fidesz, akiknek élő emlékei vannak a
’90-es évekről. Az orosz-ukrán bűnözők régen inkább a honfitársaikra vagy a bűnözőkre,
esetleg a bűnözőkkel kokettáló civilekre voltak veszélyesek. Igaz, azokra nagyon. Más világ
volt ez: a rendőrség meggyengült, nem volt tanúvédelmi program, nem voltak fedett
nyomozók, nemzetközi együttműködések, és nem voltak bekamerázva a közterületek se.
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